
信用卡付款授權書 
CREDIT CARD AUTHORIZATION FORM

申請人名稱 Name of the applicant  ___________________________________________________________

(如與持卡人不同，必須填寫 if di�erent from card holder's name):  

聯絡電話 Mobile No.: _____________________________________________________________

Fee (港元 HK$)

家庭年證申請入會 / 續會
  Family Annual Pass Application / Renewal (HK$600)

個人年證申請入會 / 續會
  Individual Annual Pass Application / Renewal (HK$300) (for ages under 60yrs)

長者年證申請入會 / 續會 (年滿 60歲人士 )
  Concession Annual Pass Application / Renewal (HK$60) (for Elderly of 60 yrs or above)  

課程申請 (詳情請參閱課程申請表格 )
  Course Application (details of courses please refer to the attached application form)

總數 TOTAL
(注意：總金額不得少於二百港元 Note: Minimum transaction is HK$200)

信用卡持有人名稱 Name on Card: ___________________________________________________________

信用卡號碼 Card Number:  ---

信用卡有效日期 Card Expiration Date:  -

發卡銀行 Card Issuing Bank: _______________________________________________________

應支付金額 Amount To Be Charged: HK$_____________________________________________
(如交易金額超過港元 5000，請附上信用卡之正面及背面副本 ) 
(For transaction amount exceeding HK$5000, please submit a front and back copy of your credit card) 

請選擇信用卡之類型 Please Select Card Type:      VISA �               MASTERCARD

本人謹聲明上述資料均正確及完整，本人現授權香港基督教女青年會自本人之信用卡戶口內扣除款項。本人為所列信用卡之有效
授權簽署人。I certify that all information is complete and accurate. I hereby authorize Hong Kong Young Women's  Christian Association 
to collect payment for all charges as indicated in this form by processing a charge to the credit card listed above.   I certify that I am the 
authorized signer of the credit card listed above.

簽署 Cardholder Signature: __________________________________________ 日期 Date:______________________________

1. 注意 : 為了此申請能順利辦妥，在遞交此授權書時請確保已附上填妥的會員申請入會 /續會表格或課程申請表格 (及其它相關
文件 ) 。你可由以下方式遞交申請文件，電郵 clle@ywca.org.hk 或傳真 3476-1346 或郵寄至香港中環麥當勞道一號三樓

 Notes: Ensure to submit your completed Annual Pass Application or course application form together with the credit card authorization 
form and supplementary documents, if any, for payment processing either by email at clle@ywca.org.hk, fax at 3476-1346 or post at 3/F, 
YWCA, No. 1 MacDonnell Road, Central.

2. 如有任何修改，請於更改處旁簽名確實。
 Avoid any corrections / overwrites on the form, for any ammendments, kindly a�x your signature same as the cardholder signature 

beside the corrected item.


